
 

ACTA DEL PLE DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA D’ARENYS 

DE MAR DEL DIA 29 DE MARÇ DE 2010 

 

Es reuneixen a la sala de plens de la casa de la vila d’Arenys de Mar, el dia 29 de març de 

2010, a les 16:30 hores els següents membres del Ple del Consell de Promoció Econòmica, 

  

Presideix el Sr. Marc Soler i Colomer, Vice-president del CPE i regidor de Promoció Local i 

Mobilitat 

Representant del VIA.M, Sr. Àlex Acero 

Representant de CiU, Sr. Benet Maimí 

Representant del PSC, Sr. Josep Ramírez 

Representant del PPC, Sr. Santi Herce 

Representant de Bars/Cafeteries, Sr. Joan Piña 

Representant dels Restauradors, Sr. Joan Majó 

Representant del sector oci, Sr. Josep M. Vallbona 

Representant del Club Nàutic, Sr. Jordi Garcia 

Representant de Guinguetes i Serveis, Sr. Salvador Hidalgo 

Representant del Mercat municipal, Sra. Esther Francès 

 

Assisteix, convidat per la Presidència del CPE, el 1r Tinent d’alcalde i Regidor d’ Urbanisme i 

Serveis Tècnics, Seguretat i Prevenció, Sr. Jordi Pera. 

 

Disculpen la seva assistència: 

Representant d’ ICV, Sr. Toni Ferron 

Representant d’ ERC, Sr. Lluís Salla 

Representant d’indústria, Sr. Pere Casals 

Representant de Càmpings, Sr. David Roca 

Representant de la confraria de pescadors, Sr. Mauricio Pulido  

Representant  del Mercat setmanal, Sr. Salvador Punsola 

Dinamitzador de la UBICA, Sr. Agustí Gómez 

 

 

El Sr. Marc Soler i Colomer agraeix als presents la seva assistència i inicia els temes previs-

tos a l’ordre del dia: 

 



 

 

-. Aprovació acta Anterior:  S’aprova l’acta anterior, per unanimitat i assentiment de tots 

els assistents. 

 

-. Estudi per a l’extensió del servei de bus urbà:  Els representants de l’empresa ALG, Sr. 

Jordi Singla i Sr. Carles Garcia, presenten les conclusions de l’estudi encarregat per la Re-

gidoria de Mobilitat amb l’objectiu d’avaluar i quantificar diferents itineraris per la zona de 

llevant. 

Hi ha un ample acord en què cal diferenciar l’itinerari d’ estiu del de la resta de l’any, atès 

que a l’estiu hi ha el tema de la 3ª platja. 

També apareixen algunes variants sobre les propostes d’itinerari en el sector Bareu-Mal 

temps. 

En tot cas, disposem d’un bon punt de partida que ens permetrà aprofundir en aquesta ne-

cessitat de connectar el sector de llevant amb el centre de la vila. 

 

.- Seguiment projecte urbanització voreres Riera (fase I): El Regidor d’ Urbanisme, Sr. 

Jordi Pera, fa un repàs a l’inici de les obres i a algunes decisions que sobre la marxa s’han 

hagut de prendre per tal de limitar l’impacte d’aquesta actuació i les inevitables molèsties 

que se’n deriven. 

 

Malgrat tot, i de cara a la setmana santa, s’aconseguirà que aquells establiments més sensi-

bles al calendari festiu, puguin exercir amb normalitat (ateses les circumstàncies), la seva 

activitat.  

 

.- Proposta de tren urbà: La president de la junta de venedors del Mercat Municipal, Sra. 

Esther Francès, exposa els contactes realitzats per tal d’avaluar la implantació d’un tren com 

a solució de mobilitat urbana durant els mesos d’estiu. 

 

El finançament d’aquest servei seria mixt. L’ajuntament podria fer una aportació econòmica 

però caldria que el teixit econòmic donés suport a aquesta iniciativa cofinançant-la. 

 

Es proposa d’aprofundir en aquesta proposta de cara a la propera reunió del consell. 

 

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 18:15 hores, 

agraint l’assistència i participació dels presents. 


